

INFO



RHEIN MAIN SERVICE



RHEIN MAIN SERVICE GMBH

ÜBER UNS

Die Rhein Main Service GmbH (RMS) wurde im Jahr 2016 gegründet. Die RMS entstand aus einer Fusion / Auslagerung von Dienstleistungen von WIF, CTL und GLL. Somit kann die RMS / im Jahr 2018 auf insgesamt 35 Jahre Unternehmenserfahrung zurückgreifen.

Die RMS hat ihren Hauptsitz in Frankfurt am Main und eine Niederlassung in Berlin. Seit 2017 ist die RMS auf dem deutschen und französischen Markt auch im Bereich Messebau tätig.

Im Jahr 2017 übernahm die RMS die Projektleitung von CMM, die selbst 18 Jahre auf dem deutschen Markt tätig war und ging 2017 auch eine Kooperation mit dem kroatischen Möbelhersteller LC ein. Somit können wir nun auch Messestände anbieten, ebenso wie Küchen und Designmöbel nach Maß.



BAU



Bauen von A - Z

Wir sind ein erfolgreiches Bauunternehmen und bereits seit vielen Jahren auf dem deutschen Markt etabliert. Wir decken die gesamte Palette bauunternehmerischer Tätigkeiten ab und möchten Ihnen gerne unser Konzept „Bauen von A - Z“ vorstellen. Von der Planung und Konzeption bis hin zur schlüsselfertigen Abnahme bieten wir alle Leistungen aus einer Hand:

- Fachgerechte Planung und Erarbeitung verschiedener Konzepte
- Abbruch – Entkernung – Demontage – Asbestsanierung – Entsorgung
- Hochbau – Tiefbau – Sanierung – Altbausanierung
- Umbau – Ausbau – Metallbau – Dachkonstruktionen
- Innenausbau – Feuerschutz – Putzarbeiten – Malerarbeiten
- Elektrotechnik – Elektroinstallation
- Fußböden – Fliesen – Baugutachten
- Messebau – Möbel nach Maß und Schreinerarbeiten

Unsere Maxime: Kundenorientierung im Fokus

Mittelpunkt unseres Planens und Handelns bildet stets der Kunde. Ob als Bauherr oder bei Inanspruchnahme individueller Projektentwicklung oder aber als Mieter- eine faire, partnerschaftliche Zusammenarbeit ist für die Rhein Main Service stets Voraussetzung für den Projekterfolg. Ganz entscheidend ist: An der Zufriedenheit unserer Kunden bemisst sich unser Erfolg. Darauf können wir bauen.

Professionalität ist Programm

Als Bauunternehmer planen, beraten und verwirklichen wir Immobilienprojekte, entwickeln Konzepte und prüfen die Wirtschaftlichkeit eines Vorhabens. Darüber hinaus übernehmen wir auf Wunsch das gesamte technische und kaufmännische Management einer Immobilie - einschließlich der Flächenvermarktung.



BAU



Management: Kompetent und zuverlässig

Von unserer Erfahrung in der Beratung, im Marketing und der in Projektentwicklung profitieren unsere Kunden auch im Bereich des Managements von Immobilien. Im Rahmen unserer Facility – Management – Dienstleistungen übernehmen wir für Sie auf Wunsch die umfassende kaufmännische und technische Betreuung einer Immobilie.

Marketing

Wir betreiben sowohl für die Immobilienbestände unserer Kunden als auch für unsere eigenen Portfolios aktives Immobilienmarketing und übernehmen im Zuge dessen auch die Vermietung und den Verkauf von Flächen beziehungsweise Objekten.

Planung: Form und Funktion bilden eine Einheit

Gute Planung bedeutet, Ästhetik, Funktionalität und Wirtschaftlichkeit auf einen Nenner zu bringen. Unter dieser Prämisse konzipieren wir Projekte, die sich vollumfänglich an den Erfordernissen des Kunden und den Begebenheiten des Markts orientieren.

Die Vorteile des Bauens von A - Z auf einen Blick:

- ein Vertragspartner & Verantwortlicher
- ein Garant für Gewährleistungen
- umfassende Baubetreuung durch hochqualifizierte Bauleiter
- ein Koordinator für alle wirtschaftlichen und technischen Belange
- garantierte Festpreise für abgestimmte Leistungen und Qualität
- garantierter Termin, abgestimmt auf die Disposition des Auftraggebers

Die Gesellschaft Rhein Main Service bietet Ihnen Sicherheit für die gewissenhafte Einhaltung von Kosten und Terminen bei einem hohen Maß an Qualität.



HANDEL



Sie sind Hersteller oder Importeur, haben zu viel produziert, haben Restposten, verfügen über A- bzw. B-Ware oder Ihr Lager quillt über?

Dann sind Sie bei uns genau RICHTIG!!!
Wir verwerten alles:

- Sonderposten
- Restposten
- Konkurswaren
- Geschäftsaufösungen
- Lagerüberhänge
- Immobilien
- Fahrzeuge
- und sonstige Waren...

Wir bieten Ihnen Dienstleistungen nach europäischem Standard. Rhein Main Service beschäftigt sich ausschließlich mit der Distribution und nicht mit Endkunden.





IMMOBILIEN



Die Rhein Main Service GmbH hat sich auf den deutschen Markt spezialisiert.

Wir bauen, modernisieren und sanieren Ihre Immobilien, kaufen Grundstücke und Immobilien an und verkaufen Grundstücke und Immobilien aus unserem Bestand.

Unser Fokus liegt vollständig auf dem deutschen Markt. Suchen Sie eine Immobilie, oder Objekte aller Art, oder haben Sie etwas Interessantes für uns? Mailen Sie uns Ihr Angebot...wir melden uns bei Ihnen!

Wir sind auch als Makler deutschlandweit tätig.





MESSEBAU



Seit 2017 ist die RMS auf dem deutschen und französischen Markt auch im Bereich Messebau tätig.

Im Jahr 2017 übernahm die RMS die Projektleitung von CMM, die selbst 18 Jahre auf dem deutschen Markt tätig war und ging 2017 auch eine Kooperation mit dem kroatischen Möbelhersteller LC ein. Somit können wir nun auch Messestände anbieten, ebenso wie Küchen und Designmöbel nach Maß.





RHEIN MAIN SERVICE GMBH

ABOUT US

Rhein Main Service GmbH (RMS) was founded in 2016. RMS was created as a result of a merger/outsourcing of the services of WIF, CTL and GLL. This means that in 2018 RMS can now draw on more than 35 years of corporate experience.

RMS has its main office in Frankfurt am Main and a branch office in Berlin. Since 2017 RMS has also been offering its services in the field of exhibition construction in the German and French markets.

In 2017 RMS took over the business of project management from CMM, which itself had been active in the German market for 18 years, and also entered into collaboration with Croatian furniture manufacturer LC in 2017. This means that we are now also in a position to offer trade fair stands as well as customer-tailored kitchens and designer furniture.



CONSTRUCTION



We are a successful construction company and have been well established in the German market for many years. We cover the complete range of construction activities and would like to present our „Construction from A - Z“ concept to you. From planning and concept development to turn-key acceptance, we offer all services from a single source:

- Professional planning and development of different concepts
- Demolition – Gutting – Dismantling – Asbestos Removal – Disposal
- Building construction – Civil engineering – Renovation – Refurbishment
- Conversions – Extensions – Metal structures – Roof structures
- Interior design – Fire protection – Plastering – Paintwork
- Electrical engineering – Electrical installation
- Floor Coverings – Tiling – Building surveys
- Trade fair stands – Tailor-made furniture and carpentry work

Our principles: Focus on customer orientation

The focus of our planning and endeavours is always the customer. For building owners, custom-tailored project developments or tenants, a fair working relationship based on partnership is the prerequisite for the success of project success. What counts above all else: Our success is measured by the satisfaction of our customers. We can build on that.

Professionalism goes without saying

As a construction company, we plan, advise on and implement development projects, develop concepts and assess the economic feasibility of schemes. In addition, we handle the entire technical and commercial management for real estate, if requested - including site marketing.



CONSTRUCTION



Management: Professional and reliable

Our clients profit from our experience in consulting, marketing and project development in the field of real estate management. Within the framework of our facility management services, we can handle the complete commercial and technical management of a property upon your assignment.

Marketing

For both the property portfolios of our clients and our own portfolios, we have an active real estate marketing service and, as part of that service, also handle the letting and sale of sites and properties.

Planning: Form and function are one

At its core, good planning is comprised of aesthetics, functionality and economy. On the basis of this principle, we develop project concepts which are completely guided by the requirements of the client and the realities of the market.

The advantages of Construction from A - Z at a glance:

- One contractual partner
- One person in charge
- One guarantor for warranties
- Comprehensive construction management by highly qualified site supervisors
- One coordinator for all commercial and technical matters
- Guaranteed fixed prices for all agreed works, services and quality
- Guaranteed deadlines, coordinated in accordance with the client's schedule

The Rhein Main Service company offers you the peace of mind that comes with scrupulous adherence to costs and deadlines and a high level of quality.



TRADE



You as a manufacturer or an importer have produced too much, have remaining stock, have A- or B-goods or your warehouses are overflowing?

Then you have come to the RIGHT place!
We utilise everything:

- Off-the-line items
- Remaining stock
- Insolvency goods
- Liquidation stock
- Excess stock
- Real estate
- Vehicles
- and other goods...

We offer our services in accordance with European standards. Rhein Main Service deals solely with distribution and not with end customers.





REAL ESTATE



Rhein Main Service GmbH is specialised in the German market.

We build, modernise and renovate your property, purchase sites and property and sell sites and property from our portfolio. Our focus is completely on the German market.

Are you looking for real estate, or property of any kind, or do you have something of interest for us? Send us what you have to offer by email...we will get in touch with you!

We also offer real estate agent services throughout Germany.





TRADE FAIR CONSTRUCTION



Since 2017 RMS has also been offering its services in the field of exhibition construction in the German and French markets.

In 2017 RMS took over project management from CMM, which itself had been active in the German market for 18 years, and also entered into collaboration with Croatian furniture manufacturer LC in 2017. This means that we are now also in a position to offer trade fair stands as well as customer-tailored kitchens and designer furniture.





RHEIN MAIN SERVICE GMBH

O NAMA

Rhein Main Service GmbH (RMS) osnovan je 2016. godine. RMS je nastao spajanjem / izdvajanjem usluga WIF, CTL i GLL. Time tvrtka RMS 2018. godine ima ukupno 35 godina iskustva u poslovanju.

RMS ima svoje glavno sjedište u Frankfurtu na Majni te podružnicu u Berlin. Od 2017. god. RMS djeluje na njemačkom i francuskom tržištu i na području gradnje sajamskih štandova.

Godine 2017. RMS je preuzeo vođenje projekta od CMM, koji je i sam 18 godina bio aktivan na njemačkom tržištu te je 2017. godine također pokrenuo suradnju s hrvatskim proizvođačem namještaja LC. Tako možemo ponuditi i sajamske štandove kao i kuhinje i dizajnerski namještaj po mjeri.



GRADNJA



Mi smo uspješno građevinsko poduzeće te smo već više godina etablirani na njemačkom tržištu. Pokrivamo cjelovitu paletu građevinskih djelatnosti te Vam želimo predstaviti naš koncept „gradnja od A - Z“. Od projektiranja i koncepcije do preuzimanja po principu „ključ u ruke“ nudimo Vam sve usluge iz jedne ruke:

- stručno projektiranje i izradu različitih koncepata
- rušenje – uklanjanje jezgre – demontažu – sanaciju azbesta – zbrinjavanje
- visokogradnju – niskogradnju – sanaciju – sanaciju starih zgrada
- renoviranje – nadogradnju – metalnu gradnju – krovne konstrukcije
- unutrašnju izgradnju – zaštitu od vatre – žbukarske radove – soboslikarske radove
- elektrotehniku – elektroinstalacije
- podovi – pločice – građevinsko stručno mišljenje
- izgradnju sajamskih štandova – namještaja po mjeri i stolarske radove

Naše načelo: U središtu je orijentiranost na kupca

U središtu našeg planiranja i djelovanja uvijek su kupci. Da li u ulozi investitora ili kod korištenja individualnog razvoja projekta ili kao najmodavac, za Rhein Main Service su fer i partnerska suradnja preduvjet za uspjeh projekta. Odlučujuće je: naš uspjeh mjeri se zadovoljstvom naših kupaca. Na tome možemo graditi dalje

Profesionalnost je program

Mi kao građevinsko poduzeće projektiramo, savjetujemo i realiziramo projekte nekretnina, razvijamo koncepte i provjeravamo ekonomičnost projekta. Osim toga preuzimamo po želji cjeloviti tehnički i trgovački menadžment nekretnine – uključujući komercijalizaciju površina.



GRADNJA



Menadžment: Kompetentno i pouzdano

Naše iskustvo u savjetovanju, marketingu i razvoju projekta od velike je koristi za naše stranke na području menadžmenta nekretnina. U okviru naših usluga facility managementa za Vas po želji preuzimamo opsežno komercijalno i tehničko upravljanje nekretninom.

Marketing

Bavimo se aktivnim marketingom nekretnina kako za nekretnine naših stranaka tako i za naš vlastiti portfelj i u okviru toga preuzimamo iznajmljivanje i prodaju površina odnosno objekata.

Projektiranje: Oblik i funkcija čine jednu cjelinu

Dobro projektiranje znači povezivanje estetike, funkcionalnosti i ekonomičnosti. Pod tom pretpostavkom oblikujemo projekte koji se u cijelosti orijentiraju prema zahtjevima kupaca i uvjetima na tržištu.

Prednosti građenja od A - Z:

- jedan ugovorni partner
- jedna odgovorna osoba
- jedan preuzimatelj jamstva
- opsežno vođenje gradnje od strane visokokvalificiranih voditelja gradnje
- jedan koordinator za sva ekonomska i tehnička pitanja
- garantirane fiksne cijene za usklađene usluge i kvalitetu
- garantirani termin, usuglašen s dispozicijom naručitelja

Društvo Rhein Main Service nudi Vam sigurnost za savjesno poštivanje troškova i termina uz visoku kvalitetu.



TRGOVINA



Vi ste proizvođač ili uvoznik, previše ste proizveli, imate preostalu robu, raspolažete robom A odnosno B ili je Vaše skladište prepuno?

Onda ste kod nas na PRAVOM MJESTU!!!

Koristimo sve:

- posebnu robu
- preostalu robu
- stečajnu robu
- prestanak poslovanja
- višak robe na skladištu
- nekretnine
- vozila i ostalu robu

Nudimo Vam usluge po europskom standardu. Rhein Main Service bavi se isključivo distribucijom, a ne krajnjim korisnikom.





NEKRETNINE



Rhein Main Service GmbH specijaliziran je za njemačko tržište.

Mi gradimo, moderniziramo i saniramo Vaše nekretnine, kupujemo zemljišta i nekretnine te prodajemo zemljišta i nekretnine iz našeg portfelja. Naše je težište u potpunosti na njemačkom tržištu.

Tražite li nekretninu, ili bilo koju vrstu objekta, ili imate nešto zanimljivo za nas? Pošaljite nam mailom svoju ponudu... javiti ćemo Vam se!

Na području Njemačke radimo i kao agent za nekretnine.





SAJMOVSKI ŠTANDOVI



Od 2017. god. RMS djeluje na njemačkom i francuskom tržištu na području gradnje sajamskih štandova.

Godine 2017. RMS je preuzeo vođenje projekta od CMM, koji je i sam 18 godina bio aktivan na njemačkom tržištu te je 2017. godine također pokrenuo suradnju s hrvatskim proizvođačem namještaja LC. Tako možemo ponuditi i sajamske štandove kao i kuhinje i dizajnerski namještaj po mjeri.



CONTACT



Headoffice / Hauptsitz / Glavno sjedište
Rhein Main Service GmbH
Friedrich – Ebert – Anlage 49
60308 Frankfurt am Main, Germany

T +49 69 95111999
F +49 69 95111990
E info@rheinmainservice.de

Berlin office / Sitz in Berlin / Sjedište u Berlinu
Rhein Main Service GmbH
Kurfürstendamm 11
10719 Berlin, Germany



RHEIN MAIN SERVICE